
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 219
Kan ministeren bekræfte, at der er indført en ny ordning i politiet, der eksem-
pelvis indebærer, at såfremt en person pågribes med narko og et større pen-
gebeløb eller et ulovligt våben, så oprettes der to sager med hver sit journal-
nummer, istedet for som tidligere én sag med ét journalnummer, og kan mini-
steren bekræfte, at konsekvensen af denne ordning er, at en sag nu fremstår
som to sager i statistikken, og mener ministeren, at dette er en tilfredsstillende
og troværdig måde at føre statistik på?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2011-12, jf. REU alm.
del - spm. 1070.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Martin
Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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